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Spørgsmål nr. 34 stillet af Udvalget for Videnskab og Teknologi den 15. ja-

nuar 2009 (Martin Henriksen (SF)) til Ministeren for videnskab, teknologi 

og udvikling (Alm. del) 

 

 

 

Spørgsmål 34 

 
Hvad agter ministeren konkret og præcist at foretage sig med henblik på at sikre, 

at forholdene på Handelshøjskolen (CBS) bringes i orden øjeblikkeligt, idet spør-

geren henviser til de administrative problemer på Handelshøjskolen (CBS), der 

stadigvæk ikke er løst og til, at de studerendes sikkerhed for, at deres studiepapi-

rer er i orden, er utilfredsstillende og hæmmende for de studerendes mulighed for 

at gennemføre deres studie. Spørgeren henviser i øvrigt også til ministerens tidli-

gere svar på S 1407. 

 

Svar 

 

Handelshøjskolen i København har den 7. januar 2009 fremsendt en redegørelse 

til Ministeriet for Videnskab, Teknologi og Udvikling, hvor de kommenterer på 

den presseomtale, der var samme dag i Danmarks Radio. Denne er fremsendt til 

udvalget som svar på spørgsmål 32 (Alm. del). 

 

Universitets- og Bygningsstyrelsen under Videnskabsministeriet havde den 22. 

januar 2009 møde med Handelshøjskolen i København, hvor også de studieadmi-

nistrative problemer blev drøftet. 

 

Handelshøjskolen redegjorde på mødet for, at de er opmærksomme på de pro-

blemer, der er blevet refereret i pressen, og at de endvidere har afsat ressourcer til 

at effektivisere deres studieadministration og således få rettet op på disse forhold. 

 

Jeg har tillid til, at Handelshøjskolens ledelse har stor opmærksomhed på de ad-

ministrative problemer, og der bliver fremadrettet arbejdet på at løse problemerne 

og på at sikre, at de administrative forhold ikke truer kvaliteten i uddannelserne. 


